
PROTOKOLL

vid. sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings Överstyrelse 
den 28/10 1952 på Stadion.

Närvarande: Larson, Hellborg, Liliequist och t.f. skattmästaren
Othberg

§ 1. Öppnade Larson sammanträdet och konstaterades att detsamma
ej var beslutmässigt på grund av närvaro av endast tre or
dinarie ledamöter.

§ 2. Diskuterades fotbollssektionens besked i fråga om ÖS:s be
gäran om ökat anslag och konstaterades, att detta besked 
var att betrakta som en slags garanti för den ekonomiska 
driften av föreningens idrott t.v.

§ 3. Från skidsektionen förelåg anhållan om olika ekonomiska
bidrag för träningsläger, administration etc. Vid ett kom
mande sammanträde med sektionsstyrelsen skulle frågan tas 
upp till prövning.

§ 4. Det krav på omgående betalning av arkitektarvoden för Ham
marbybacken, som gjorts av firma Uppling & Fylking disku
terades. Hellborg och Liliequist ifrågasatte om dels ar
betet med backens ritningar verkligen var beställt dels om 
det begärda beloppet kunde göras till föremål för prövning 
i fråga om dess skälighet. Det upplystes av Larson, att 
arvodet redan hade betalts för undvikande av att föreningen 
skulle stämmas på beloppet.

§ 5. Diskuterades en av Hellborg framlagd tablå över räken
skaperna från turkbrottningarna. Beslöts att begära Brott
ningsförbundets kontroll av räkenskaperna för att få slut 
på från Göteborg utspridda rykten om att vissa oegentlig
heter skulle vidlåda redovisningen.

§ 6. Meddelades från bordtennissektionen, att tre damer skulle
starta för DIF vid kommande DM-tävlingar.

§ 7. Avslutades sammanträdet.


